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Opening en vaststelling agenda  

Zes leden zijn aanwezig evenals drie medewerkers en de communicatieadviseur 

van het NCad. De algemeen secretaris is afwezig. 

 

Mededelingen 

 

De voorzitter licht toe waarom de algemeen secretaris niet aanwezig is op deze 

vergadering. De secretaris vervangt hem. 

 

Werkzaamheden en bijeenkomsten die mogelijk kunnen raken aan de 

werkzaamheden van het NCad 

 

Coenraad deelt mede dat Jeroen Geurts, de nieuwe voorzitter van ZonMw en lid 

van de Raad van Bestuur van NWO, een kennismakingsbezoek heeft gebracht aan 

Intravacc zoals aangekondigd tijdens de vorige vergadering van het NCad.  

 

Herman deelt mede uitgenodigd te zijn door universiteit Leuven om tijdens een 

studiedag in november een voordracht te houden over het door het NCad in 2016 

uitgebrachte advies m.b.t transitie naar proefdiervrij onderzoek. 

 

Kort voordat het Algemeen Overleg over proefdieren op 11 april plaatsvond heeft 

Wim als hoofd van de Instantie voor Dierenwelzijn aan de Universiteit Utrecht aan 

het NOS een interview gegeven. Er wordt teruggeblikt op het verschenen item. 

 

Het NCad vraagt het ondersteunend bureau een frame op te stellen waarbij de 

missie en visie als uitgangspunt worden gebruikt en waarin de kernboodschappen 

van het NCad staan verwoord. Dit frame kunnen de NCad leden als handvat 

gebruiken bij het geven van interviews. 

 

Overleg met voorzitter CCD 

De voorzitter geeft een terugblik van het overleg dat hij donderdagavond 25 april 

heeft gehad met de voorzitter van de CCD. De secretaris vertegenwoordigde het 

OB. Er werden onder andere de jaarplannen besproken en de mogelijkheden 

waarop de adviezen en CoP’s van het NCad een zichtbare plaats kunnen krijgen in 

het beoordelingsproces van de CCD. De voorzitter zal dit in een brief aan de CCD 

toelichten. 

 

De secretaris geeft een terugkoppeling van het gesprek dat heeft plaatsgevonden 

met de NVWA over de plaats van CoP’s in het inspectieproces van dierproeven.  
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Voor het 11de Wereld Congres over Alternatieven en het gebruik van dieren in Life 

Sciences op 23 tot 27 augustus 2020 in Maastricht kunnen tot begin juni 

voorstellen voor sessies worden ingediend. Het NCad legt de eventuele thema’s 

die zij daar aan de orde wil stellen in de volgende vergadering voor.  

 

Jaarverslag 2018 

Het jaarverslag van het NCad zal worden vormgegeven middels een korte film. De 

opnames daarvoor zullen na de vergadering plaatsvinden. De opname van de 

voorzitter heeft al plaatsgevonden. De tekst die elk NCad lid uitspreekt is vooraf 

met het gehele NCad besproken Het eindresultaat van de film zal voor een 

definitief akkoord van alle leden worden voorgelegd aan het NCad 

 

TPI 

Zoals in de vorige vergadering besproken zal een aantal NCad leden binnen een 

drietal kansrijke domeinen experts benaderen om te bespreken of zij bereid zijn 

bij te dragen aan het opzetten van streefbeelden. Een eerste gesprek heeft 

plaatsgevonden met positieve uitkomsten. Ook de beide andere gesprekken zullen 

op korte termijn plaatsvinden. 

 

Visual streefbeelden 

Het NCad heeft enige tijd geleden kaders opgesteld op welke wijze een streefbeeld 

kan worden vormgegeven. De wens van het NCad was om deze kaders visueel 

weer te geven zodat op een eenvoudige wijze zichtbaar is wat een streefbeeld 

inhoudt. Besloten wordt dat de communicatieadviseur de tekst over een 

streefbeeld zal omzetten in een infographic. 

 

Jaarplan 2019 

Het jaarplan is ook in de vorige vergadering aan de orde gekomen. De NCad leden 

hebben nog een aantal wijzigingen doorgegeven waarna het is vastgesteld. 

Het jaarplan wordt binnenkort op de website van het NCad gepubliceerd. 

 

Jubileum symposium 

Ter ere van het vijfjarig bestaan van het NCad zal dit jaar een jubileumsymposium 

worden georganiseerd. Dat zal tevens het afscheid zijn van de huidige voorzitter. 

De voorkeur gaat ernaar uit om het symposium aan het einde van 2019 te laten 

plaatsvinden. 

Het NCad wil met het symposium haar naamsbekendheid vergroten en een impuls 

geven aan haar kerndoelstellingen. Met het ministerie van LNV zal contact worden 

gezocht om de eventuele aanwezigheid van de minister te bespreken. De NCad 

leden zullen ideeën over een thema voor het symposium doorgeven aan het 

ondersteunend bureau.  

 

Actielijst 

 

Foetaal Kalfserum.  

Het ingeplande gesprek met de RDA heeft helaas geen doorgang kunnen vinden. 

Besloten wordt om een brief advies over dit onderwerp op te stellen voor de 

minister en daarnaast middels media aandacht een korte documentaire 

bewustwording binnen met name de onderzoekswereld te creëren vergroten. De 

exacte invulling daarvan wordt nog besproken 
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Cumulatief ongerief 

Het onderwerp is besproken in het IvD-Platform. Er zal een werkgroep worden 

gevormd die een visie opstelt waarin het begrip cumulatief ongerief en de factoren 

die daarop van invloed zijn uitwerk. Daarnaast wordt er per casus een werkgroep 

ingesteld. Het IvD-Platform zal voor deze werkgroep experts aandragen. 

 

Teen(koot)knip 

Vanuit het ondersteunend bureau is nader onderzoek gedaan naar niet-invasieve 

methoden om dieren te identificeren. Tevens is bekeken waarom bij dieren in een 

vroeg stadium van de ontwikkeling zowel genotypering als identificatie in één 

handeling zou moeten plaatsvinden. Ook is de toepassing van de oorprint en het 

eventuele veroorzaakte ongerief nader onderzocht. De verzamelde gegevens 

zullen worden geanalyseerd waarbij tevens gekeken wordt naar technieken die in 

andere gebieden worden toegepast waar materiaal voor genotypering wordt 

verzameld zoals bijvoorbeeld bij forensisch onderzoek.  

 

Verslag vorige vergadering 

Na een enkele aanpassing wordt het verslag goedgekeurd. 

 

Rondvraag 

De vergadering wordt gesloten. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


